
V televíznej Regine k zemiakom
Televízna diskusia RTVS v relácii Regina sa venovala pestovaniu zemiakov na Slovensku. Ako sa
zmenila výroba tejto tradičnej potraviny, v ktorej bolo Slovensko v minulosti sebestačné? Čo
potrebujeme na to, aby sme nanovo naštartovali tento segment poľnohospodárstva? 
 

 
Televíznu diskusiu, v ktorej sa vyjadrovala hovorkyňa Slovenskej poľnohospodárskej a potravinárskej
komory Jana Holéciová a riaditeľ Zväzu zeleninárov a zemiakarov Slovenska Jozef Šumichrast, si
môžete pozrieť na tomto odkaze. Najskôr je reportáž, následne vyjadrenie hovorkyne SPPK a
riaditeľa Zväzu zeleninárov a zemiakarov Slovenska: 
 
https://www.rtvs.sk/televizia/archiv/14356/245377#1527
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